

Naifei Sun, LEED® AP

Urban Design and Planning Associate Director / 副总监, 城市设计和规划



孙乃飞先生是SOM上海办公室的高级城市设计师。自2004年加入SOM以来, 他专注于大型商务区和综合开发的规划设计, 以及城市更新和科技新城的总体规划。孙先生参与的众多项目遍及中国各地, 他和SOM美国设计团队共同协作, 发展适合中国的城市设计解决方案, 使城市设计战略更具可实施性。

Naifei Sun is a senior urban designer at the Shanghai office of SOM. Since joining the firm in 2004, his work has focused on the design of large-scale business districts and mixed-use developments as well as the master planning of urban regeneration and high-tech new town projects. Mr. Sun brings his exposure on a variety of China-related projects to his collaboration with U.S. SOM design teams in order to develop design solutions that are appropriate to China's development goals and enhance the practicality of urban design strategies.

加入SOM时间: 2004年

Joined SOM: 2004

教育背景

伦敦大学学院, 巴特莱特建筑学院, 建筑硕士, 2004年
同济大学, 建筑学士, 2002年

执业注册资格

中国注册城市规划师
LEED®专业资格认证

Education

University College London,
Bartlett School of
Architecture, Master of
Architecture, 2004
Tongji University, Bachelor of
Architecture, 2002

Professional Registrations

PRC Registered Urban Planner
LEED® Accredited Professional

设计经验

Wuhan Hanzheng Street Conceptual Urban Design, 武汉汉正街概念性城市设计, 起源于明朝的汉正街位于武汉三镇的中心。SOM为汉正街地区的复兴制定了框架。一个充满活力、国际化的“武汉中央商务区核心区”将逐渐成形。金融业、商务服务、总部经济、科技信息服务、零售业等多种业态将云集于此。以公交为导向的开发, 集约利用的地下空间, 便捷的医疗、文化、教育设施将在此构成一个世界级的目的地。中国武汉, 2014年

China Optics Valley Central Area, 中国光谷中心区, 为先进的生态友好型综合功能城市中心提供城市设计服务。该城市中心既是中国光谷疾速发展的新兴技术驱动型产业的商务服务性枢纽, 又是中国最令人向往的城市社区邻里。中国武汉, 2013年

Beijing CBD East Expansion Master Plan, 北京中央商务区东扩总体规划, 该规划覆盖北京中央商务区3平方公里的扩展区, 经过扩展后比现有北京中央商务区扩大了一倍。北京市政府要求该区域内的所有新建筑都满足低碳排放。该区域的综合功能开发包括办公、零售、5星级酒店、高档住宅、文化、休闲、以及展览设施。中国北京

Beijing Dawangjing CBD Concept Master Plan, 北京大望京中央商务区概念性总体规划, 规划将满足总建筑面积150万平方米, 占据距北京首都国际机场仅11公里的战略要地的未来开发, 使其发展为北京的创新门户区。开发策略是将整合型规划与规划中的环境原则及最佳实践相结合。中国北京

Tianjin New Binhai CBD Conceptual Urban Planning, 天津滨海新区中央商务区概念性城市规划, 为25平方公里的滨水开放空间开发提供总体规划、可持续性设计和可行性分析。中国天津, 2009年

Foshan Zumiao Donghuali Area Control Plan, 佛山祖庙东华里地区控制规划中国佛, 2008年

Dalian Software Park Phase 2 Site C Urban Design Guidelines, 大连软件园二期C地块城市设计导则中国大连, 2007年

Select Projects

Wuhan Hanzheng Street Conceptual Urban Design, Hanzheng Street, established in Ming Dynasty, is located in the center of “Three Towns of Wuhan”. SOM created a framework plan to revitalize Hanzheng Street area, and gradually transform it into a vibrant international Central Area of Wuhan Central Service District. The area will become the home to a variety of financial institutions, business services, headquarters, IT services and retail. Transit oriented development, well utilized underground space, together with easy access to healthcare, cultural and educational facilities will create a world-class destination. 2014, Wuhan, China

China Optics Valley Central Area, Urban design for an advanced eco-friendly mixed-use city center providing both a business services hub for China Optics Valley's rapidly emerging technology-driven industries and some of the nation's most desirable urban neighborhoods. 2013, Wuhan, China

Beijing CBD East Expansion Master Plan, The plan calls for a 3 square kilometer expansion of the CBD, which doubles the size of the current Beijing CBD. The city government has requested that all new buildings in the area have a low carbon footprint. The mixed-use site including office, retails, 5-star hotel, high-end apartments, cultural, recreation, and exhibition functions. Beijing, China

Beijing Dawangjing CBD Concept Master Plan, The plan will support up to 1,500,000 sm of future development on a strategic site just over 11 km from Beijing Capital International Airport, to become a district that serves as an innovative gateway to the city of Beijing. The development strategy relies on integrated planning with a strong focus on environmental principles and best practices in planning. Beijing, China

Tianjin New Binhai CBD Conceptual Urban Planning, Master planning, sustainable design and feasibility study for an open space, waterfront development in China, 25 square kilometers. 2009, Tianjin, China

Foshan Zumiao Donghuali Area Control Plan, 2008, Foshan, China

Dalian Software Park Phase 2 Site C Urban Design Guidelines, 2007, Dalian, China

设计经验

Dalian Software Park Phase 2 Control Plan, 大连软件园二期控制规划中国大连, 2007年

Yangzonghai International Resort Master Plan, 大连软件园二期远景规划中国大连, 2007年

Pedestrian Bridges in Lujiazui District, 阳宗海国际度假村总体规划中国昆明, 2006年

Tianjin Zhangjiawo New Town Concept Master Plan and Urban Design Guidelines, 天津张家窝新城概念性总体规划及城市设计导则中国天津, 2005年

Ho Chi Minh City International Trade Center, 胡志明市国际贸易中心 越南胡志明市, 2006年

Pedestrian Bridges in Lujiazui District, 浦东陆家嘴人行桥 中国上海, 2006年

Shanghai Qizhong Sports City Control Plan, 上海旗忠体育城控制规划 中国上海, 2005年

Shanghai Qizhong Sports City Concept Master Plan, 上海旗忠体育城概念性总体规划 中国上海, 2005年

Xujiahui Mixed Use Center Concept Master Plan, 徐家汇综合功能中心概念性总体规划 中国上海, 2005年

Wuhan Yongqing Concept Master Plan, 武汉永清概念性总体规划 中国武汉, 2005年

Select Projects continued

Dalian Software Park Phase 2 Control Plan, 2007, Dalian, China

Dalian Software Park Phase 2 Vision Plan, 2007, Dalian, China

Yangzonghai International Resort Master Plan, 2006, Kunming, China

Tianjin Zhangjiawo New Town Concept Master Plan and Urban Design Guidelines, 2005, Tianjin, China

Ho Chi Minh City International Trade Center, 2006, Ho Chi Minh City, Vietnam

Pedestrian Bridges in Lujiazui District, 2006, Shanghai, China

Shanghai Qizhong Sports City Control Plan, 2005, Shanghai, China

Shanghai Qizhong Sports City Concept Master Plan, 2005, Shanghai, China

Xujiahui Mixed Use Center Concept Master Plan, 2005, Shanghai, China

Wuhan Yongqing Concept Master Plan, 2005, Wuhan, China